



102 Main Street, Unit 12B, Fredericton, New Brunswick E3A 9N6  
tel: (506) 454-6124 fax: (506) 452-7076 E-mail: nbscett@nbscett.nb.ca Web site: www.nbscett.nb.ca

**Dear NBCC Student;**

NBCC students enrolled in full time applied science and engineering technology training programs leading to certified status, may become the Society's "Student Members", during their college term. Upon receipt of the annual membership renewal of \$30.00, the student will receive a wall certificate stating: "Student Membership is granted to ...student's name.., and, is valid during enrollment in the applied science / engineering technology programs of the New Brunswick Community College."; and, the student shall receive all regular information and publications of Society information and consumer affinity programs, as well as related professional development materials. Maintaining membership within the Society during college and particularly upon completion as a "Technology Graduate In Training" is vital to an individual's certification and professional technology career.

**Cher étudiant de CCNB,**

Les étudiants qualifiés du CCNB inscrits à temps plein au Programme de formation en technologie de génie et de sciences appliquées peuvent devenir « étudiants membres de la société » pendant leurs études. Dès réception du renouvellement de la cotisation annuelle de 30 \$, l'étudiant recevra un certificat précisant ce qui suit : Le statut d'étudiant membre est accordé à... (*nom de l'étudiant*) et cette qualité de membre est valide tant que l'étudiant est inscrit au Programme de technologie de génie et des sciences appliquées du Collège communautaires du Nouveau-Brunswick. L'étudiant recevra toutes les publications régulières de la Société et toute l'information sur les programmes ainsi que le matériel de perfectionnement professionnel connexe. Il est essentiel de maintenir son adhésion à la Société pendant les études collégiales et surtout après l'obtention du titre de « diplômé en technologie stagiaire », pour maintenir la certification et pour poursuivre une carrière de technologie professionnel.

*Edward F. Leslie, CAE, PTech  
Executive Director-CEO / CEO-Directeur Exécutif*

NBCC/CCNB campus: \_\_\_\_\_

Name/Nom : \_\_\_\_\_ {Mr/M} {Ms/Mme}  
*(please print name as it will appear on certificate)  
(écrire le nom en caractères d'imprimerie comme il apparaîtra sur le certificat)*

Address/Adresse : \_\_\_\_\_

Telephone number (residence)/Numéro de téléphone (domicile) : \_\_\_\_\_

Other telephone/Autre téléphone : \_\_\_\_\_

e-mail/courriel : \_\_\_\_\_

**FOR OFFICE USE / RÉSERVÉ AU BUREAU**

Application received/Demande reçue : \_\_\_/\_\_\_/\_\_\_

Payment / Paiement: Cheque#/  
Charge / Frais Cash / Comptant

Chèque# \_\_\_\_\_

Certificate sent / Certificat envoyé



\_\_\_/\_\_\_/\_\_\_